
Základná škola, Ulica energetikov 242/39, 97101 Prievidza 

Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 26. októbra 2017 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom 

2. Výročná správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

v školskom roku 2016/2017 

3. Plán práce školy na školský rok 2017/2018 

4. Rôzne, diskusia 

5. Uznesenie, záver  

1. bod 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda RŠ Ing. Svitek. 

2. bod 

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová odprezentovala výročnú správu za šk. rok 2016/2017, 

v ktorej prítomných informovala o: 

• základných identifikačných údajoch školy 

• údajoch o počte žiakov v šk. roku 2016/2017 

• zápise žiakov do 1. ročníka a umiestnení žiakov na SŠ 

• vzdelávaní pedagogických zamestnancov 

• uplatňovaných učebných plánov v šk. roku 2016/2017 

• projektoch 

• zamestnancoch školy 

• zámere školy v šk. roku 2016/2017 a jeho vyhodnotení 

• aktivitách a prezentácii školy na verejnosti 

• priestorových a materiálno-technických podmienkach školy 

• finančnom a hmotnom zabezpečení výchovno – vzdelávacej činnosti školy 

• ďalších informáciách o ZŠ 



3. bod  

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová informovala o podujatiach školy pre školský rok 

2017/2018, o akciách a aktivitách školy ako aj o nastávajúcich úpravách v škole. Okrem 

mnohých ďalších, je to Projekt na rekonštrukciu telocvične, nový Eko projekt – Deň zeme 

s Nestlé - parkovisko pre bicykle, výmena plastových okien z prednej strany budovy vďaka 

financiám z mesta, drobné úpravy podľa dostupných financií, Mikulášska zumba párty, 

Vianočné trhy na školskom dvore so stánkami spolu s burzou starých kníh na podporu detí 

z detského domova, Benefícia, Aerobik show, Cyklokros a iné. 

4. bod 

Riaditeľka školy informovala aj o zakúpení posledných skriniek pre žiakov deviateho ročníka, 

ktoré budú v najbližšej dobe umiestnené a pridelené žiakom.  

Tento školský rok začala užšie spolupracovať so školským parlamentom a zúčastňovať sa 

zasadnutí, kde má možnosť osobne si vypočuť návrhy a pripomienky zástupcov žiakov 

jednotlivých tried. 

Ďalej sa členovia RŠ vyjadrovali k používania mobilných telefónov v škole počas prestávok, 

prípadne počas vyučovania, ich nevhodnom používaní ako aj o ich prípadnej strate 

a poškodení.  

5. bod 

Návrh uznesenia:          

 Rada školy prijíma správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej 

činnosti školy v školskom roku 2016/2017.       

 Rada školy sa uznáša na návrhu riaditeľky školy o hromadnom zákaze používania 

mobilných telefónov počas celého vyučovania. K návrhu bude vypracovaný dodatok 

k Vnútornému poriadku školy. Návrh bude odprezentovaný na plenárnom RZ. 

Uznesenie bolo schválené v plnom rozsahu všetkými prítomnými členmi RŠ 

Na záver Ing. Svitek poďakoval členom RŠ za účasť  

 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, podpredseda RŠ 


